
 

 

  
 

 

 

 

 

3. November 2013 

 

Grundejerforeningen 
Enggårdsbakken 

Formand:  

Kurt Overgaard-Andersen  

Søndermarken 76 

Kasserer:  

Ole Skytte  

Tlf: 61 31 14 55 

Enggårdsbakken 21 

 

Sekretær:  

Lise Møller  

Tlf: 21 74 04 98 

Enggårdsbakken 67  

Bestyrelsesmedlem:  

Jan Empacher  

Tlf: 22 83 27 49 

Søndermarken 78  

Bestyrelsesmedlem:  

Tlf: 41 17 72 11 

Søren Nielsen  

Enggårdsbakken 19 

v. Kurt Overgaard-Andersen 

Søndermarken 76 

8560 Kolind 

Tlf: 64 67 48 67 

Bestyrelsesmøde: Nr. 13 

Mødedato: 2. november 2013 

Hos: Lise Møller  

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

Referent: Lise Møller  

 

Deltagere: Kurt O-A, Jan Empacher, Ole Skytte, Søren Nielsen og Lise Møller  

 

Dagsorden: 

 

1. Bemærkninger fra sidste referat 

2. Økonomi. 

3. Området 

4. Sne/græs 

5. Eventuelt 

6. Næste møde 

1) BEMÆRKNINGER FRA SIDSTE REFERAT. 
Ingen kommentar. 

2) ØKONOMI. 
Vi har nu hørt fra advokaten og de oplyser, at debitor har endelig betalt det skyldige beløb, 

og har ydermere til foreningen direkte betalt kontigent indtil d.d. 

Penge er indsat til vejfonden:  37.500 kr. er overført. 

D.d. står der 73.195,96 kr. på vores driftskonto. 

Det er nu endelig aftalt med kommunen, at vi først ansvar og omkostning på el i vores om-

råde pr 1/1-2014. Til brug for fremtidigt budgettering kontakter Ole/Søren VERDO og finder 

ud af hvad omkostningerne er for en enkelt lygtepæl, og hvad det koster at skifte dem til 

LED pærer (komme som et lovkrav inden for få år). 
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3) OMRÅDET. 
Parkudvalget mødes d. 9/11 hvor der vil være opfølgning fra arbejdsdagen og hvad der fremadrettet skal ske.  

Der er allerede reserveret/bestilt 15 nye træer, som vi vil plante næste år.  

Ligeledes er der indhentet tilbud på beskæring, hvilket betyder, at vi ikke selv skal begynde 

at beskære træerne. 

 

4) SNE/GRÆS. 
Der er indhentet tilbud fra Eskil Lange og Kenneth. 

Det blev drøftet frem og tilbage og Lise kontakter Eskil og hører hvorvidt han vil give endeligt tilbud hvis vi tager fast 

pris. Vi vælger en 1 årig kontrakt og herefter evt. genforhandling. Det vurderes at omkostnng kan holdes indenfor 

nuværende budgetramme. 

5) EVENTUELT. 
Som sidste år, giver vi igen landmanden en julekurv som tak for slåning af stien. 

Kurt udsender i novenber et nyhedsbrev til ejerne, hvor også dato for generalforsamling skal oplyses,  

bla reminder om at frist for forslag til generalforsamlingen skal afleveres i januar md. 

6) NÆSTE MØDE. 
Bestyrelsesmøde d.   4/1-14 hos Lise kl. 09:00 

Bestyrelsesmøde d.   1/3-14 hos Lise kl. 09:00 

Ordinær Generalforsamling 2014:  d. 26/3-14 kl. 19:00 glassalen 


